屯門區議會
2008-2009年工商業及房屋委員會
第八次會議議程
Agenda of the Eighth Meeting of 

the Commerce, Industry and Housing Committee (2008-2009)

Tuen Mun District Council

	
	
	

	日期Date:
	2009年2月2日（星期一）
	2 February 2009 (Monday)

	時間Time:
	上午9時30分
	9:30 a.m.

	地點Venue:
	屯門區議會會議室
	TMDC Conference Room


議程Agenda
(I) 通過會議記錄Confirmation of the Minutes of Meeting
工商業及房屋委員會2008年12月1日第七次會議記錄

Minutes of the Seventh Meeting of the Commerce, Industry and Housing Committee (CIHC) held on 1 December 2008

(II) 續議事項Matters Arising

建議蝴蝶邨噴水池改建成有蓋表演舞台等文康設施

(工房委文件2008年第8號及上次會議記錄第8段)
Proposing the Reconstruction of the Fountain at Butterfly Estate into a Covered Stage for Performance and Other Cultural Facilities
(CIHC Paper No. 8/2008 and paragraph 8 of the minutes of the last meeting)

(III) 討論事項Discussion Items

1. 要求統一石油氣用量的計算單位及監管機制
(工房委文件2009年第1號)

Calling for a Unified Measure and Regulatory System for Liquefied Petroleum Gas
(CIHC Paper No.1/2009)
(IV) 報告事項Reporting Items
1. 工商業及房屋委員會轄下工作小組報告
(工房委文件2009年第2號)

Reports by the Working Groups under the Commerce, Industry and Housing Committee

(CIHC Paper No. 2/2009)

2. 屯門區私人大廈管理工作報告

(工房委文件2009年第3號)
Work Report on Private Building Management in the Tuen Mun District
(CIHC Paper No. 3/2009)
3. 屋宇署報告

(工房委文件2009年第4號)
Report by the Buildings Department

(CIHC Paper No. 4/2009)
(V) 其他事項Any Other Business

(VI) 下次會議日期：2009年4月6日（星期一）上午9時30分


Date of Next Meeting: 6 April 2009 (Monday) at 9:30 a.m.
屯門區議會秘書處TMDC Secretariat

檔號File Reference: TMDC/13/15/CIHC/08
